



University of California
San Francisco

advancing health worldwide™



The Asian Health Institute presents

A special featured bilingual lecture

加州大學舊金山分校亞裔健康研究院

"New National Guidelines for High Blood Pressure and Stroke Management and Stroke"

“新的國家控制高血壓和中風指南”講座

The following class is the first lecture in the upcoming heart and vascular disease prevention series to raise the awareness on heart disease in the Asian community. Many patients with heart disease have overlooked the importance of prevention and unfortunately ended up having heart attacks that are largely preventable.

以下的講座是本年度春季預防心血管疾病講座系列之一，以提高亞裔社區對心血管疾病的認識和警覺。許多有高血壓的患者都忽略了預防的重要性，不幸得到致命的心臟病和中風，這其實在很大程度上是可以避免的。

This unique lecture is free and bilingual (English/Cantonese).

這是一個免費的雙語（英語/粵語）講座

"New National Guidelines for High Blood Pressure and Stroke Management and Stroke"

“新國家控制高血壓和中風指南”講座

Speaker: Gordon Fung, MD, PhD, MPH

Date: April 9, 2015 2015年4月9日

Thursday (星期四)

Time: 5:00 – 6:30 pm

Place: Herbst Hall

1600 Divisadero Street (at Post + Sutter St.),
Second Floor

RSVP 報名: (415) 885-3678 留言電話

Light refreshment 茶點招待!

SPONSORS

Sponsored by Janssen Pharmaceuticals, Inc., the Asian Health Consortium, and the Asian Healthcare Institute, Inc.